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Zagorsky, Valery Catalog of postage stamps Russian Empire, RSFSR, USSR 1857-1965 
Edition 2018

This edition continues the adopted system of filing philatelic material.
Added descriptions of varieties of stamp printing. This mainly affected the stamps of the Russian Empire and
the RSFSR - the catalog includes all kinds of varieties available to collectors. Types of overprints and
varieties of stamps of foreign exchange and other auxiliary issues are described.
New sections were added:
- THE USSR. Comparison table.
Many grades of the USSR do not specify the year of production. Using this section makes it easier to find
stamps in the catalog.
- Use of stamps as payment means.
In many regions of Russia in 1918 there was a shortage of a small coin. Local government decided this task,
using postal payment signs as payment means (by analogy of brands-money of the Russian Empire).
The evaluation of many stamps is changed.
The catalog essentially expands the volume of information on domestic post issues and will be of interest to
collectors and dealers.
All prices are indicated in rubles.
Zagorsky Katalog der Briefmarken Russisches Reich, RSFSR, UdSSR 1857-1965
Ausgabe 2018
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Diese Ausgabe setzt das angenommene System der Einreichung von philatelistischem Material fort.
Beschreibungen von Sorten des Stempeldrucks hinzugefügt. Dies betraf hauptsächlich die Briefmarken des
Russischen Reiches und des RSFSR - der Katalog enthält alle Arten von Sorten, die Sammlern zur
Verfügung stehen. Es werden Arten von Überdrucken und Sorten von Briefmarken für Devisen und andere
Hilfsprobleme beschrieben.
Neue Abschnitte wurden hinzugefügt:
- Die UdSSR. Vergleichstabelle.
Viele Klassen der UdSSR geben das Produktionsjahr nicht an. Die Verwendung dieses Abschnitts erleichtert
das Auffinden von Briefmarken im Katalog.
- Verwendung von Briefmarken als Zahlungsmittel.
In vielen Regionen Russlands fehlte 1918 eine kleine Münze. Die lokale Regierung entschied diese Aufgabe,
indem sie Postzahlungszeichen als Zahlungsmittel verwendete (in Analogie zum Markengeld des russischen
Reiches).
Die Bewertung vieler Briefmarken wird geändert.
Der Katalog erweitert das Informationsvolumen zu inländischen Postausgaben erheblich und wird für
Sammler und Händler von Interesse sein.
Alle Preise sind in Rubel angegeben.
The catalog essentially expands the volume of information on domestic post issues and will be of interest to
collectors and dealers.
All prices are indicated in rubles.
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Quelle: Verlagsinfo 
Lieferanteninformation

Kundenrezensionen:Für dieses Produkt wurde noch keine Bewertung abgegeben. 
Bitte melden Sie sich an, um eine Rezension über dieses Produkt zu schreiben. 
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